
Masivní dřevo - Epoxidové stoly

Ahoj! Tvoříme nádherné epoxidové stoly z masivního dřeva, které si
zamilujete na první pohled. Ale víte, že cesta k dokonalému stolu
začíná už u samotného výběru dřeva? A že ne každé prkno, co
někde leží, se na stůl hodí? Tady je pár věcí, které jsme se naučili, a
rádi se s vámi o ně podělíme. 😊

Jaké dřevo je ideální?

U epoxidových stolů platí, že dokonalé není synonymem pro
„bezchybné“. Právě naopak! 

Často hledáme kusy, které
mají vady krásy – praskliny,
suky, nebo dokonce stopy
po ztrouchnivění. Proč?
Protože epoxid dokáže tyhle
nedokonalosti přetvořit v
něco úžasného. Kvůli svým
vlastnostem navíc strukturu
dřeva zpevní.

Vybíráme dřevo, které má příběh. Často zachraňujeme kusy, které
by jinak skončily v peci. Praskliny, suky nebo části napadené
červotočem dostávají díky epoxidu druhou šanci – a co si budeme
povídat, výsledek je mnohdy lepší než dřevo „dokonalé“.



Na co si musíme dát bacha?

Vlhkost dřeva

Tohle je klíčová věc. Dřevo musí být pořádně vysušené – ideálně na
vlhkost kolem 8-10 %. Pokud je moc mokré, může se po zalití
epoxidem zkroutit nebo prasknout. A to je průšvih, který nikdo
nechce řešit.

Příprava

Dřevo potřebuje pořádnou péči. Před zalitím epoxidem ho
důkladně čistíme, brousíme a připravujeme. Jo, a neobejdeme se
bez precizního srovnání fošen – žádné nerovnosti tu nemají místo.

Kvalita povrchu

I když milujeme praskliny a suky,
dřevo musí být pevné. Pokud jsou na
dřevě nějaké již zmíněné
ztrouchnivělé části, musíme je
důkladně natřít penetrační pryskyřicí,
aby se vše perfektně zpevnilo.

Typ dřeva

Každý druh dřeva má svá specifika.
Třeba poplar je měkčí, takže vyžaduje
citlivější zacházení, zatímco dub nebo
ořech jsou tvrdší a odolnější. Na
druhou stranu, poplar je tak
nádherný, že mu tu extra péči rádi
věnujeme.



Proč to děláme?

Protože věříme, že každé dřevo si zaslouží šanci. V naší dílně
nechceme jen vyrábět nábytek – chceme tvořit kousky, které mají
duši a příběh. Díky kombinaci masivního dřeva a epoxidu vznikají
stoly, které spojují to nejlepší z přírody a moderního designu.

Tak co, jdete do toho s námi? 😊 

Nechte udělat stůl přesně podle svých představ. Dřevo nás baví, a
když vidíme radost našich zákazníků, baví nás to ještě víc!


